
 Dato: Mandag 16/1-2023  BESTYRELSESMØDE 

DcH Køge  kl. 19:00 Referent: 

Inge Machholdt-Jensen  Hos: Hans 

 

Til stede:  
Formand: Karin Sørensen 
Næstformand: Hans Henrik Antvorskov 
Kasserer: Kirsten Birgithe Nielsen (Githe) 
Sekretær: Inge Machholdt-Jensen 
Medlem:   Kirsten Petersen 
Medlem:   Rikke Møllegaard Pind 
 

Fraværende:  
Medlem: Gitte Wennicke 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Dagsorden: Referat: 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
møde 

Godkendt 

2. Regnskab 
Regnskab gennemgået 
160 medlemmer 
Kontingent fastholdes 

3. Budget 2023 Godkendt 

4. Generalforsamling 

Indkaldt og Karin vil lave en reminder om datoen på FB 
Birgit Dahlgren vil godt have taget op omkring tilskud til 
DM. 
DcH Køge dækker allerede kørsel, bro og deltagergebyr, 
men Birgit vil gerne vide om man også kunne få tøj til 
dagen. 
Blev besluttet, at det haves i tankerne, når trænertøj 
revurderes. 

5. Aktivfest 
Bliver den 24/3 kl 19:00 på Siesta i Køge. 
Githe sender invitation ud 

6. Pokaler i DcH Køge Relateret til Generalforsamlingen, hvor alle bliver nævnt. 

7. Nyt fra Kredsen 
 
Intet nyt 

8. Nyt fra Landsforeningen 

Finder sted den 18/3. 
Der skal udfyldes liste med de træningstilbud, som vi har 
i Køge 
Der kommer også snart et møde for kredsinstruktører. 

 
9. Nyt fra udvalg 

 

 
Næste udvalgsmøde: Karin vender tilbage med dato 
 

10. Fællesmøde 

Næste Fællesmøde er den 13/3 
Rottweilerne har fået tilladelse til at rive deres klubhus 
ned. 
Den store container som står på pladsen, skal erstatte 
deres klubhus og i den lille bliver der toiletter. 

11. Diverse 

1: Parkour  
Stadig lidt diskussion om hvor og hvor meget plads det 
kommer til at tage, så Kristian og Janne skal have møde 
med schæferne og rottweilerne på pladsen. 
Alle er dog interesseret i at få det op at stå. 



2: Jubilæer 
Githe finder ud af hvem, der har jubilæum 
3. Kursus 
Karin har sagt ja til, at der den 26/3 bliver afholdt 
grundkursus hos os.  
Der er også sagt ja til et nosework kursus senere 
4. Køge Kommune 
Githe skulle have søgt tilskud, men det er lidt svært at 
finde ud af og links virker ikke. Har prøvet at kontakte 
kommunen og bedt om hjælp, men bliver blot henvist til 
links til et nyt system og der er ingen hjælp at hente. 
5. Ingen hunde på terrassen 
Der er faldet et par kommentar omkring mange hunde på 
terrassen, så det er svært at komme til, da alle jo gerne 
vil hilse på alle og nogen ikke vil hilse og ind i mellem 
temmelig meget gøen, så der kommer skilt op med, at 
der ikke må være hunde på terrassen. 

Næste møde:  
 

 

Husk at melde afbud til den som lægger hus til, af 
hensyn til borddækning og traktement 

Kommende møder/aktiviteter: 
24/1-2023: Generalforsamling 

 

 

Inge Machholdt-Jensen, Sekretær/Referent  

 


